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Abstract (en)
[origin: US4919412A] A control system for the pressing force created on the draw-off roller system (24) in a single-feed mechanism for sheet
material (16) is described. This pressing force has an optimum value when the time required for the respective draw-off operation is the minimum
amount. For a corresponding regulation, a time measurement is performed with successive draw-off operations. The times thus determined are
evaluated, and if they are found to be the same, the value of the pressing force reached following regulation of a drive that produces the pressing
force is retained.

Abstract (de)
Es wird eine Regelung für die in einer Abzugseinrichtung für Blattmaterial (16) an der Abzugsrollenanordnung (24) erzeugte Andruckkraft
beschrieben. Diese Andruckkraft hat dann einen optimalen Wert, wenn die für den jeweiligen Abzugsvorgang erforderliche Zeit minimal ist. Zur
entsprechenden Regelung wird eine Zeitmessung bei aufeinander folgenden Abzugsvorgängen durchgeführt. Die festgestellten Zeiten werden
ausgewertet, und bei Zeitgleichheit wird der im Zuge der Regelung eines die Andruckkraft erzeugenden Antriebs erreichte Wert der Andruckkraft
beibehalten.
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